

## Referat af bestyrelsesmøde

Aarhus, D. 04.04.2017

### Mødedeltagere:

Bo Willestofte (BW)  
Jeanette Nielsen (JN)  
Bo M. Sørensen (BMS)  
Egon N. Andersen (ENA)  
Tina Bryder (TB)  
Helle Hvidkjær, AMIR (HH)  
Flemming P. Pedersen (FPP)

*Referent: BMS.*

### Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden
2. Siden Sidst
3. Turliste
4. Sager til behandling
5. Orientering fra AMIR
6. Regnskab/økonomi
7. Aktivitetsliste
8. Evt.

### **Ad1.**

Dagsorden godkendt.

### **Ad2.**

BW til PU-møde

# TPO Lokalgruppe Århus



[www.lokalgruppenaarhus.dk](http://www.lokalgruppenaarhus.dk)

Orientering om sommerens sporarbejde, fremtidig turlistearbejde, alle hold opsagt til K18 p.g.a. ny depotstruktur,  
Nye landsdækkende regler om ansøgning til hold under udarbejdelse.  
80 timers regel sammen med andre arbejdstisregler drøftet og der ønskes at der kommer klare fortolkninger til disse regler.

Medarbejdermøde og efterfølgende medlemsmøde om ny depotstruktur gennemgået.

## **Ad3.**

K17-2a gyldig fra 24.06.2017 godkendt og fremlagt.  
Kørselsønsker revideret  
K17-3 udkast forventes i uge 19

## **Ad4.**

Forskellige personsager gennemgået.  
Lederes holdning til at nogle medarbejdere ønsker at få bisidder med ved MUS og lignende drøftet.

## **Ad5.**

AMIR'erne ser en voldsom stigning i antallet af anmeldte arbejdsskader.  
Dette skyldes måske, at der er kommet en ny medarbejder, der står for at sende dem ud.

Opholdslokalers tilstand drøftet. Vejle og kac trænger til en kærlig hånd.

## **Ad6.**

Ser godt ud.

## **Ad7.**

Program for sommerseminar.  
Emner til sommerseminar:  
Depotstruktur.  
Holdstruktur.  
Holdvalg?

## **Ad8.**

Vi forsøger at beholde holdrepræsentanterne året ud.